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Motie vreemd aan de orde van de dag

Sliedrecht watertappunten
Ingediend door de fractie van de PvdA Sliedrecht

De gemeenteraad in vergadering bijeen op 
10 december 2019

Constaterende dat:
• De gemeente Sliedrecht zich wil profileren als een milieuvriendelijke en 

duurzame gemeente;
• In Nederland jaarlijks meer dan 160 miljoen PET flesjes met drinkwater worden 

verkocht;
• Buitensportaccommodaties in Sliedrecht voor de sport ers laagdrempelig 

toegankelijk moet zijn;
• Er in de gemeente Sliedrecht geen openbare watertappunten zijn;
• Het drinken van voldoende water bij een gezonde levens st ijl past en daarmee 

ook binnen het gedachtegoed van o.a. de sportnota en lokale nota publieke 
gezondheid.

• De rijksoverheid 2 miljoen beschikbaar heeft gesteld voor de aanleg van 
watertappunten op schoolpleinen .

Overwegende dat:
• Drinkwaterpunten kunnen bijdragen aan duurzaamheid en een afname van

{plastic) zwerfafval in Sli edr echt1;

• Water een gezonde dor st lesser is en daarmee een bijdrage kan leveren aan een 
bewuster en gezonder leven van inwoners van Sli edrecht ;

• Drinkwaterpunten sporters ondersteunen bij hun inspanningen, door tussent ij ds 
bijvullen van water mogelijk te maken;

• Drinkwaterpunten bijdragen aan een aantrekkelijke, gastvrije en gezonde 
gemeente;

• Drinkwaterpunten bij st eeds  meer gelegenheden  een gemeenschappelijk goed 
is.

Verzoekt het college:
• In samenwerking met waterbedrijf Oasen een plan uit te werken om 

watertappunten op drukbezochte locaties te plaatsen ;
• In ieder geval te onderzoeken of het mogelijk is om watertappunten aan te

leggen op de volgend e voorgestelde locaties: trapveldje op de St at ionswe g

1  h   tpts  :/ww    w.   k  rnw  tr.nl  /b   ro n  w   a etr   -e2e  f  t-5  00  -eke  r- mee r-co2- uitstoo t/ Uo .Q ,'   A
r
,/,, ot {;( (e) [)(j{{I fcf,l()(t)

0
p{2û{1).: I?

À •- vvD(zJ,cor.ó\ i$y {IIJ;t
{j



7Nam
D66

(onder het viaduct) en/of naast de Rooms Katholieke Kerk op de Stationsweg, bij 
de haven in Sliedrecht (achter het Raadhuis) en Burgemeester Winklerplein;

• De subsidieregeling voor watertappunten actief onder de aandacht van de 
schoolbesturen te brengen;

• De raad in het eerste kwartaal van 2020 te informeren over de resultaten van
het onderzoek en de financiële consequenties;

• Om voor een periode van een halfjaar actief de inwoners van Sliedrecht te 
informeren over de watertappunten (bijv. op de website gemeente, sociale 
media, Gemeentegids etc.).

En gaat over tot de orde van de dag.

de PvdA,


